
连续变倍单筒显微镜 TTL

产品名称 连续变倍单筒显微镜 TTL

公司名称 惠州市讯联安防数码科技有限公司

价格 .00/个

规格参数 型号:TTTL-10AUS1
品牌:TTL
工作电压:DC12（V）

公司地址 惠州市江北云山国际电子城3楼3-233号

联系电话 13542798035

产品详情

型号 TTTL-10AUS1 品牌 TTL
工作电压 DC12（V） 适用范围 变倍主物
性能特点：独特光学设计的xds系列单筒连续变倍显微镜，具有景深大、视场宽、工作距离长及大变倍范
围的特点，可采用无光影同轴照明灯，使视野的照度理更为均匀，更为细致的显现被观察物体。设计为c
cd摄像机，能把操作图像接入摄影和数码相机传送到监视器、电视、电脑，能广泛适用于半导体、电子
、计量及医药生物领域。

feature: the optical design of xds series monocular zoom microscope is particular,it"s feature is large depth, wide of
visual fielde and long working distances.lt makes the field illumination more even by the shadowless coaxial
illuminator,and the observed object appears more particularity.it is designed to shoot with ccd video and can be
connected with photographic system and digital camera to transmit operating pictures to television and computer and
monitor.it can be used extensively for semiconductor,electroligy,medical and biotechnology field.
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